
تمجید رشفورد از مورینیو و زلاتان

مارکوس رشفورد، مهاجم 22 ساله تیم ملی انگلیس و عضو منچستریونایتد در 

مصاحبه ای عنوان کرد در دورانی که »ژوزه مورینیو« پرتغالی و معروف به آقای خاص 

زمام امور تیمش را برعهده داشت، شرایط سختی حاکم بود، هرچند خودش پیشرفت 

کرد. رشفورد به خبرنگار روزنامه ال موندو اسپانیا گفت: »وقتی به گذشته نگاه می کنم، 

می بینم آن دوره ای دشوار بود اما مطمئنا مرا به بازیکن بهتری تبدیل کرد.« رشفورد 

همچنین در این مصاحبه از زلاتان ابراهیموویچ به نیکی یاد کرد و گفت: »زلاتان واقعا 

ذهنیت قوی دارد. او در این زمینه و موارد دیگر به من کمک کرد که پیشرفت کنم.« 

دوناروما در دوراهی پاریس و چلسی

روزنامه ایتالیایی »توتواسپورت« خبر داد پاری سن ژرمن و چلسی به جذب جان لوئیجی 

دوناروما از میلان علاقه مند هستند. قهرمان فرانسه برای جذب دروازه  بان 21 ساله 

حاضر است آلفونس آرئولا، دروازه بان 27 ساله خود را که در حال حاضر به طور قرضی 

در رئال مادرید است هم وارد این معامله کند. همچنین چلسی درنظر دارد کپا آریسابالاگا 

را به میلان بدهد. با این حال باشگاه میلان ترجیح می دهد دوناروما را بفروشد تا بودجه 

باشگاه افزایش یابد که در این شرایط ممکن است پاری سن ژرمن دست برتر را داشته 

باشد، چون از لحاظ مالی نسبت به چلسی در وضعیت بهتری است. 

اختلاف در ایتالیا بر سر شروع لیگ

رودولفو تاوانا، نماینده سری A در کمیسیون مبارزه با کرونای کمیته پزشکی فدراسیون 

فوتبال ایتالیا از سمت خود استعفا کرد. تاوانا که پزشک تیم فوتبال تورینو نیز هست، 

چندی پیش با هدف کمک به تعریف یک سری مقررات و قوانین برای امکان از سر گرفته 

شدن تمرینات تیم ها به عضویت این کمیته درآمد. طبق اعلام رای اسپورت دلیل استعفا 

عدم مشورت همکارانش با او پیش از ارائه پیش نویس نهایی طرح پیشنهادی فدراسیون 

به وزارت ورزش و دولت ایتالیا بوده است. مسئولان فدراسیون ایتالیا درنظر دارند مجوز 

آغاز تمرینات در ابتدای ماه می و ازسرگیری مسابقات در پایان همان ماه را بگیرند.
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قرنطینه خانگی یکی از اصلی ترین راهکارهای دولت های اروپایی 

برای حل بحران کرونا و جلوگیری از گسترش این بیماری بوده 

و قوانین سخت گیرانه ای نیز در این  خصوص اجرا شده تا بیشتر 

شهروندان در خانه های خود بمانند. با این حال افزایش زمان این 

قرنطینه و ماندن در خانه، پیامدهایی نیز به دنبال خواهد داشت و 

باعث بروز مشکلاتی برای افراد خواهد شد. یکی از این مشکلات 

بحث سلامتی روحی و روانی افراد است که به دلیل حضور بیش 

از اندازه در یک محیط ممکن است به خطر بیفتد و حتی باعث 

بروز بیماری هایی در آنها شود.

       مطالعه روی همه بازیکنان

در این مدت بازیکنان فوتبال به دلیل تعطیلی مسابقات اکثرا 

خانه نشین شده اند و عملا فعالیت های آنها به ماندن در خانه 

و تمرینات انفرادی در قرنطینه خلاصه شـــده اســـت. باشگاه 

منچستریونایتد با برنامه ریزی کادر پزشکی خود مشغول بررسی 

سلامت ذهنی بازیکنانش درطول دوران قرنطینه است.

استیو مک نالی، پزشک باشگاه می گوید که درطول ماه گذشته 

به دقت شـــرایط بازیکنان را تحت نظر داشته اند تا بررسی شود 

کـــه ماندن در خانه به چه میـــزان روی آنها تاثرگذار بوده و چه 

راهکارهایی برای حل این مشکل می توان ارائه داد. البته او معتقد 

است باشگاه فعلی تصمیمی برای دخالت در این زمینه ندارد و 

تنها مشغول مطالعه و جمع آوری اطلاعات است. با توجه به اینکه 

تمرینات باشگاه ها نیز به زودی از سر گرفته نخواهد شد این طرح 

در هفته های آتی نیز ادامه خواهد داشت و اگر نیاز بود قدم های 

جدی تری در این زمینه برداشته خواهد شد. مک نالی می گوید: 

»اگر اوضاع طبق روال پیش بینی شده جلو برود، طی یکی دو ماه 

آینده دوباره تمرینات گروهی را از سر خواهیم گرفت و این می تواند 

اتفاق خیلی خوبی برای باشـــگاه و بازیکنان باشد. با این  حال 

اگر بحران بیش از آن طول بکشد مجبوریم اقدامات جدی تری 

برای سلامت روحی بازیکنان انجام دهیم. ما پیش بینی چنین 

شـــرایطی را قبلا انجام داده بودیم و به همین دلیل برای شرایط 

ماندن در خانه و قرنطینه راهکارهایی داشـــتیم. ما بسته های 

آموزشی را برای بازیکنان آماده کرده بودیم تا درصورت نیاز درطول 

این دوران از راهنمایی های آنها استفاده کنند.«

البته به نظر می رسد درطول این مدت فعلا مشکل خاصی بین 

بازیکنان مشاهده نشده، اما کادر پزشکی یونایتد برای شرایط 

اضطراری آمادگی خود را حفظ کرده است: »ما نمی خواهیم به 

آنها این احساس را بدهیم که حتما دچار مشکلات روحی و روانی 

خواهند شد. این کار تنها به این دلیل است که کادر درمانی تیم 

باید برای بروز هر اتفاقی آمادگی لازم را داشته باشد. ما اطلاعات 

بازیکنان را جمع آوری کرده و سپس به صورت انفرادی آن را بررسی 

می کنیم تا از عدم وجود مشـــکل اطمینان داشته باشیم. این 

مساله برای ما خیلی مهم است. بازیکنان هر روز راهی تمرینات 

می شـــدند و یکی از فاکتورهای اصلی در تمرین، رقابت است. 

آنها حالا از این رقابت دور شـــده اند و بسیاری از کارهایی که در 

گذشته انجام می دادند و باعث پیشرفت شان می شد را فعلا کنار 

گذاشته اند. البته در این شرایط شاید کمی از این ارتباطات را در 

شبکه های اجتماعی باهم داشته باشند، اما مسلما مانند گذشته 

نیســـت. اوضاع کاملا با گذشـــته فرق کرده و این نفرات که در 

گذشته برنامه های فشرده ای برای خود داشتند حالا زمان زیادی 

را درطول روز هدر می دهند و این برای هیچ کس خوب نیست.«

       آشپزی با اینستاگرام

درطول این مدت بازیکنان یونایتد تمرینات انفرادی خود را طبق 

برنامه از قبل تعیین شده و در خانه انجام می دهند تا از آمادگی 

لازم دور نشوند. حتی برنامه غذایی آنها هم از سوی باشگاه به دقت 

تعیین شده و هر جمعه شرایط فیزیکی و وزنی آنها به دقت چک 

می شـــود تا مشخص شود که آیا طبق برنامه ها رفتار کرده اند یا 

نه. پزشک باشگاه درباره برنامه های کادر فنی و پزشکی درطول 

این مدت می افزاید: »ما بسته های غذایی باکیفیت بالا را برای 

آنها آماده کرده ایم تا درشـــرایط کاملا بهداشتی در خانه به آنها 

تحویل داده شـــود. برخی از بازیکنان در صفحات اینستاگرام 

به دنبال روش های آشپزی در خانه می گردند و حتی یکی دو نفر 

نیز در راه یادگیری شیوه های جدید پخت غذا مجروح شده اند! 

امیدوارم آنها دیگر به دنبال چنین کارهایی نروند. ما همچنین 

برنامه اندازه گیری چربی بدن را برای همه بازیکنان داریم و هر 

جمعه تست های لازم روی آنها انجام می شود تا دچار اضافه وزن 

نشوند. البته پس از شروع تمرینات گروهی مشخص خواهد شد 

چقدر در رعایت برنامه ها عملکرد خوبی داشته اند. برای بعضی 

بازیکنان این وقفه، تعطیلاتی ناخواسته است تا در میانه فصل 

به استراحت بپردازند و برخی دیگر نیز دوست ندارند چنین مدت 

زیادی را در خانه سپری کنند. به هرحال امیدوارم هرچه زودتر به 

شرایط عادی برگردیم و بتوانیم دوباره همانند قبل درکنار هم به 

تمرین و مسابقه مشغول شویم.«

دردسرهایقرنطینهخانگیبرایبازیکنانفوتبال

از مشکلات روحی تا مصدومیت در آشپزی!

پایان رسمی همکاری کولاکوویچ با ایران

مدت زمان قرارداد سرمربی تیم ملی والیبال ایران تا پایان بازی های المپیک 

2۰2۰ توکیو بود و پس از شیوع و گسترش ویروس کرونا و تغییر زمان برگزاری 

لیگ ملت ها و بازی های المپیک، فدراسیون والیبال به کولاکوویچ پیشنهاد اتمام 

همکاری داد. این پیشنهاد ازسوی سرمربی تیم ملی والیبال نیز پذیرفته شد و 

دوطرف برای پایان همکاری به توافق رسیدند و پرونده همکاری این مربی اهل 

مونته نگرو، از یکشنبه ۳1فروردین )1۹آوریل( به صورت رسمی به پایان رسید. 

محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال دیروز )سه شنبه( پس از دریافت 

توافقنامه امضاشده کولاکوویچ برای پایان همکاری، از زحمات این مربی در مدت 

همکاری با تیم ملی والیبال ایران تشکر و قدردانی کرد. این مربی بین المللی 

والیبال که پیش از پذیرش مسئولیت تیم ملی ایران، 2۳مدال در رنگ های 

مختلف در پرونده کاری خود داشت، در طول سه سال هدایت تیم ملی ایران، 

به عناوین قهرمانی مردان آسیا )2۰1۹(، قهرمانی بازی های آسیایی )2۰1۸(، 

سومی جام بزرگ قهرمانان جهان )2۰17( دست یافت و همراه تیم ملی والیبال 

ایران در رقابت های انتخابی المپیک در کشور چین، سهمیه بازی های المپیک 

2۰2۰ توکیو را به دست آورد.

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مصاحبهاختصاصیآساسپانیابامدیرافتخاریبارسلونا

آبیدال: دنبال مذاکره با 4 ستاره هستیم

اریک آبیدال، ستاره پیشین بارسلونا و 

مدیر افتخاری بخش ورزشی باشگاه به 

سوالات آس اسپانیا پاسخ داد. آبیدال 

درباره بحران پیش آمده در قلب باشگاه 

بارسلونا گفت: »متاسفانه نمی توانم ماجراهای پیش آمده را کتمان کنم و همچنان 

بر شایعه بودن آنها اصرار داشته باشم. حیف شد و ای کاش مقامات بخش مالی 

به باشگاه خیانت نمی کردند. بالاخره باید مشخص شود چطور ممکن است یک 

فاکتور در یک ساعت و یک تاریخ دو رقم متفاوت داشته باشد. امیدوارم این مساله 

حل شود. باید بگویم در دل چند بحران هستیم البته امیدوارم پیروز و موفق از 

دل این توفان ها خارج شویم.«

از ابیدال درمورد پست دقیق او در باشگاه سوال شد و گفت: »در ابتدا باشگاه 

باتوجه به بیماری من)سرطان( تلاش می کرد به من روحیه و آرامش بدهد. این 

یک لطف بزرگ بود و همیشه مدیون کسانی مثل لاپورتا و پویول هستم، اما در 

ادامه با توجه به بهبودی حاصل شده از باشگاه خواستم اگر به من نیاز دارد با من 

قرارداد ببندد و در غیراین صورت اجازه بدهد جای کسی را اشغال نکنم، از آن 

به بعد متوجه شدم که می توانم برای بارسلونا سودمند باشم و این برای من یک 

موفقیت بزرگ بود. اکنون در طول یک هفته جلسات بسیار مهمی دارم، پیش 

از بحران پیش آمده به خاطر ویروس کرونا بارها به آفریقا و آمریکای جنوبی سفر 

می کردم و در استعدادیابی و نقل وانتقالات بازیکنان در مقاطع سنی مختلف 

تاثیرگذار بودم، اما اکنون من هم مثل خیلی از پرسنل باشگاه خانه نشین هستم 

و امیدی به بازگشت به شرایط قبلی آن هم به این زودی ها ندارم.«

دوست صمیمی پویول در ادامه در واکنش به این سوال که بالاخره رقابت های 

لالیگا چه زمانی آغاز می شود گفت: »تقریبا هر روز و گاهی در طول روز چند 

بار از سوی فدراسیون فوتبال و یوفا بیانیه های متفاوتی دریافت می کنیم. 

آخرین اطلاع رسانی رسمی نشان می دهد که تا یک ماه دیگر رقابت ها با رعایت 

پروتکل های خیلی سخت و پیچیده آغاز خواهد شد، اما من چندان خوش بین 

نیستم و به نظر می رسد این برنامه ریزی ها با شکست مواجه خواهد شد. مردم 

قرار نیست همه مشکلات را حل کنند و دولت باید به کمک آنها بیاید. فقط یک 

مسابقه در نیوکمپ کافی است تا تمام زحمات در این مدت به باد برود و دوباره 

شاهد شیوع گسترده بیماری باشیم. به نظر من واقعا هنوز هیچ چیز مشخص 

نیست و حتی اگر لالیگا یا سایر لیگ ها دوباره کلید بخورد ممکن است پس از 

مدتی دوباره تعطیل شوند.« آبیدال در پایان درباره خریدهای احتمالی بارسلونا 

گفت: »آن چیزی که می توانم بگویم 

این است که در حال حاضر همزمان در 

تلاش برای مذاکره با چهار ستاره بزرگ 

دنیای فوتبال هستیم، اما اجازه بدهید به 

اسم آنها اشاره نکنم. احتمال از دست دادن 

دو یا سه بازیکن مهم وجود دارد و بنابراین 

باید از هم اکنون به فکر آینده باشیم و حفظ 

این بازیکنان البته مهم است اما من مسئول 

پیگیری همین آینده نگری ها هستم.«

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

آگهی افزایش سرمایه شرکت گروه طراحان نوین سیستم سپهر 
خاورمیانه با مسوولیت محدود به شماره ثبت 1624 و شناسه 
ملی 14۰۰۳۸26۰۸1 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 
فوق العاده مورخ 1۳۹۸/11/26 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: 
-آقای علی آشوری به شماره ملی 5۰۸۹2۸2۳41 با پرداخت 
مبلغ 2/۳2۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه 
خود را از 2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال به 4/۳2۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال افزایش داد. آقای هادی کشتکار زیارانی به شماره ملی  
5۰۸۹۳7۳655 با پرداخت مبلغ 4/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال سهم الشرکه خود را از 2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال به 
6/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال افزایش داد. آقای امین رمضانپور 
فرتان به شماره ملی ۰۹۳۰۸4۰۰54 با پرداخت مبلغ 
2/5۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال نقد به صندوق شرکت سهم الشرکه 
خود را از2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال به 4/5۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال افزایش داد. آقای مهدی پرهیزگار به شماره ملی 
۰45۰۳۳۳۳۹6 با پرداخت مبلغ 2/۳2۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را از2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال به4/۳2۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال افزایش داد. آقای رضا 

افسری امامچایی به شماره ملی 165۰151۳57 با پرداخت 
مبلغ۸/2۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه 
خود را از 2/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به 4/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰ 
افزایش داد. خانم مریم ساکتی به شماره ملی  ریال 
۰۰6457۸7۳۹ با پرداخت مبلغ ۳/66۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
به صندوق شرکت در ردیف شرکا قرار گرفت. آقای ابوالفضل 
مهرورزی به شماره ملی ۰4۳۹۹25۸4۳ با پرداخت مبلغ 
1/2۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صندوق شرکت در ردیف شرکا قرار 
گرفت. آقای مهران زرشکی به شماره ملی ۰۰115۳122۳ با 
پرداخت مبلغ  1/2۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال به صندوق شرکت 
در ردیف شرکا قرار گرفت. در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 
1۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال به ۳۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ریال 
افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بشرح فوق 
اصلاح گردید. -لیست شرکاء پس از افزایش سرمایه: 
 5۰۸۹2۸2۳41 ملی  شماره  به  آشوری  علی  آقای 
دارنده4/۳2۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال سهم الشرکه، آقای 
هادی کشتکار زیارانی به شماره ملی 5۰۸۹۳7۳655 
دارنده  6/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال سهم الشرکه، آقای 

امین رمضانپور فرتان به شماره ملی ۰۹۳۰۸4۰۰54 
آقای  4 ریال سهم الشرکه،  /5۰۰ /۰۰۰ /۰۰۰ دارنده
مهدی پرهیزگار به شماره ملی ۰45۰۳۳۳۳۹6 دارنده  
4/۳2/۰۰۰/۰۰۰  ریال سهم الشرکه، آقای رضا افسری 
دارنده   165۰151۳57 ملی  شماره  به  امامچایی 
4/۸۰۰/۰۰۰/۰۰۰  ریال سهم الشرکه، خانم مریم ساکتی 
به شماره ملی ۰۰6457۸7۳۹ دارنده ۳/66۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال سهم الشرکه، آقای ابوالفضل مهرورزی به شماره 
 1 /2۰۰ /۰۰۰ /۰۰۰ دارنده   ۰4۳۹۹25۸4۳ ملی 
ریال سهم الشرکه، آقای مهران زرشکی به شماره ملی 
ریال   1 /2۰۰ /۰۰۰ /۰۰۰ ۰۰115۳122۳ دارنده 

سهم الشرکه. 
حجتالهقلیتبارسرپرستادارهثبتشرکتها
وموسساتغیرتجاریشهرستانهایاستان
تهرانسازمانثبتاسنادواملاککشوراداره
کلثبتاسنادواملاکاستانتهرانمرجع
ثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریپردیس
)821168(

آگهی تغییرات موسسه انجمن علمی روانپزشکان ایران به شماره ثبت 16754 و 

شناسه ملی 1۰1۰۰5۹7۸۹4 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 

1۳۹۸/۰7/25 و مجوز شماره 5۰۳/۳12  مورخ 1۳۹۸/11/12 وزارت بهداشت 

درمان و آموزش پزشکی تصمیمات ذیل اتخاذ شد: اساسنامه جدید انجمن علمی 

روانپزشکان ایران مشتمل بر6 فصل و 26 ماده و1۹تبصره بتصویب رسید و جایگزین 

اساسنامه قبلی گردید. 
سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)821167(

آگهی تغییرات شرکت رویال صنعت سامانه شرکت با 
مسوولیت محدود به شماره ثبت ۳26426 و شناسه 
ملی 1۰1۰۳6۳۰41۸ به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی فوق العاده مورخ 1۳۹۸/۰۹/16 تصمیمات 
ذیل اتخاذ شد: آقای امیر اسمعیلی ابهریان به شماره 
ملی ۰۰644۹1544 با آورده ۳۹۹۹4۰۰۰۰۰ ریال 
میزان سهم الشرکه خود را به مبلغ 4۰۰۰۰۰۰۰۰۰ 
سمعیلی  ا د  محمو ی  قا آ  . د ا د یش  فزا ا ل  یا ر

ابهریان به شماره ملی ۰۰4۸6167۳7 با آورده 
۳,2۹۹,67۰,۰۰۰ریال میزان سهم الشرکه خود را 
به مبلغ ۳.۳۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال افزایش داد. آقای 
بابک اسمعیلی ابهریان به شماره ۰۰6۸۳۳77۰1 
با آورده 17۹۹6۰۰۰۰۰ریال میزان سهم الشرکه 
خود را به مبلغ 1۸۰۰۰۰۰۰۰۰ریال افزایش داد. 
آقای امیر یعقوبی به شماره ملی ۰۰۸21574۰5 
با آورده  ۸۹۹۸۰۰. ۰۰۰ ریال میزان سهم الشرکه 

خود را به مبلغ ۹۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال افزایش داد. در 
نتیجه افزایش سرمایه شرکت از مبلغ 15۳۰۰۰۰ 
ریال به مبلغ 1۰۰۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال افزایش یافت 
وماده مذکور در اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. 

اسامی شرکاء به شرح فوق می باشد. 
سازمانثبتاسنادواملاککشور
ادارهثبتشرکتهاوموسسات
غیرتجاریتهران)82117۰(

آگهی تغییرات شرکت فارس جم ستون شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 2۳۸۸6۸ 

و شناسه ملی 1۰1۰27۹726۰ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 

1۳۹۸/11/۰۸ تصمیمات ذیل اتخاذ شد: محل شرکت در واحد ثبتی زنجان به نشانی: 

استان زنجان، شهرستان زنجان، بخش مرکزی، شهر زنجان، محله 17شهریور، کوچه 

)شهیدمحسن چهل امیرانی(، خیابان شهیدان بسطامیان، پلاک -2۳، 2/4، طبقه سوم، 

واحد 6 کدپستی 451۸6۸67۰2 تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)821164(

آگهی تغییرات موسســـه نوید آرامش و امید به شـــماره ثبت 25۳۰7 و 

شناسه ملی 1۰۳2۰1۸۰۹4۹ به استناد صورتجلسه هیات مدیره مورخ 

1۳۹7/۰4/1۰ و مجوز شماره 4۸4 / ۹7۸ / ۹17 مورخ 1۳۹7/۰4/17 

سازمان بهزیســـتی اســـتان تهران تصمیمات ذیل اتخاذ شد: فاطمه 

علی اکبردیزه ئـــی به شـــماره ملی ۰۰6۰۸۳5۳7۰ به ســـمت رئیس 

هیات مدیره مجید علی اکبردیزه ئی به شـــماره ملی ۰۰4۹1۸4441 

به ســـمت نایب رئیس هیات مدیره علی علی اکبردیزه ئی به شماره ملی 

۰۰۳5۹72246 به ســـمت عضو اصلـــی هیات مدیره بمانی جامه دار 

محافظ به شـــماره ملی 25۹4۰5224۸ به ســـمت عضو علی البدل 

هیات مدیره برای مدت ۳ سال انتخاب گردیدند. علی علی اکبردیزه ئی 

به شماره ملی ۰۰۳5۹72246 به سمت مدیرعامل بر ای مدت 2 سال 

انتخاب گردید. کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهدآور با امضای مدیرعامل 

یا رئیس هیات مدیره با مهر موسسه معتبر است. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)821166(

آگهی تغییرات موسسه نوید آرامش و امید به شماره ثبت 25۳۰7 و شناسه 

ملی 1۰۳2۰1۸۰۹4۹ به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی به طور 

فوق العاده مورخ 1۳۹7/۰4/1۰ و مجوز شماره 4۸4 / ۹7۸ / ۹17 مورخ 

1۳۹7/۰4/17 ســـازمان بهزیستی استان تهران تصمیمات ذیل اتخاذ 

شـــد: فاطمه علی اکبردیزه ئی به شـــماره ملی ۰۰6۰۸۳5۳7۰، علی 

علی اکبردیزه ئی به شماره ملی ۰۰۳5۹72246، مجید علی اکبردیزه ئی 

به شـــماره ملی ۰۰4۹1۸4441 به سمت اعضای اصلی هیات مدیره و 

بمانی جامه دار محافظ به شـــماره ملی 25۹4۰5224۸  به سمت عضو 

علی البدل هیات مدیره برای مدت ۳ ســـال انتخاب گردیدند. معصومه 

عبداله پور به شـــماره ملی ۰۳221۰74۳1 به سمت بازرس اصلی برای 

مدت یک سال مالی انتخاب گردید. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور

ادارهثبتشرکتهاوموسساتغیرتجاریتهران)821165(

  گفت وگو

دیروز اعلام شد که به طور رسمی 

قرارداد ایگور کولاکوویچ با فدراسیون 

والیبال ایران فسخ شده، اما تعیین 

سرمربی جدید تیم ملی کماکان 

عقب می افتد و مشخص نیست فدراسیون چه زمانی قرار است از جانشین کولاکوویچ 

رونمایی کند. البته تعویق المپیک و نداشتن مسابقات در سال جاری نیز مزید بر علت 

شده تا فدراسیون در انتخاب سرمربی تعلل کند. در روزهای گذشته نام چندمربی برای 

تصدی نیمکت تیم ملی مطرح شده، اما هیچ کدام مورد تایید فدراسیون قرار نگرفت و 

حتی اعلام شد مطرح شدن نام این افراد، کار ایجنت ها و دلال ها بوده! اما همان طور 

که چندروز پیش نوشتیم مذاکراتی با آنجلو لورنزتی انجام شده و تلاش ها به صورت 

مخفیانه برای حضور او روی نیمکت تا توافق نهایی ادامه دارد. رسانه ای شدن ماجرای 

مذاکره ایران با لورنزتی ازسوی مطبوعات ایتالیا اما شرایط را تاحدود زیادی تغییر داد، 

چراکه او تا سال 2۰21 با ترنتینو )حاضر در سری آ( قرارداد دارد و نمی تواند در شرایط 

عادی از این تیم جدا شود. برای بررسی بیشتر این ماجرا توانستیم این مربی ایتالیایی 

را پیدا کنیم تا از او درباره مذاکرات ایران بپرسیم. گفت وگوی کوتاه »فرهیختگان« با 

لورنزتی را در ادامه می خوانید.

شـایعاتی در رسـانه های ایتالیایـی و ایرانـی مطـرح شـده مبنی بر اینکه باید شـما 
را جانشـین کولاکوویـچ بدانیم. این موضـوع صحت دارد؟

ابتدا لازم می دانم بگویم من تا سال 2۰21 با ترنتینو قرارداد دارم و مذاکرات باید با باشگاه 

انجام شود، اما موضوع مهم تر این است که آیا خودم تمایلی به جدایی دارم یا خیر.

شـاید کلیـد ماجـرا همیـن باشـد، خودتان تمایـل دارید سـرمربی تیم ملـی ایران 
شوید؟

اگر بخواهم در یک کلمه به سوال شما جواب بدهم باید بگویم خیر. من عاشق ترنتینو 

هستم و این تیم را دوست دارم. سال هاست اینجا هستم و مشکلی با هواداران، بازیکنان 

و باشگاه ندارم، بنابراین دلیلی برای جدایی وجود ندارد.

 امـا مطلـع شـدیم کـه مذاکـرات بـا شـما انجام شـده و حتـی توافقاتـی صورت 
گرفته اسـت.

حقیقتش را بخواهید باید بگویم مذاکره انجام شده، اما توافقی حاصل نشده است. من 

اعلام کرده ام تمایلی به حضور روی نیمکت ایران ندارم، زیرا به اینجا )ترنتینو( وابسته ام 

و کارم را انجام می دهم. ضمن اینکه برای من کار در باشگاه به کار در تیم ملی اولویت 

دارد. من عاشق ترنتینو و هوادارانش هستم و تمایل دارم قراردادم را با این تیم تمدید کنم.

یعنی با این شرایط حضور شما روی نیمکت ایران منتفی است؟
بله، احتمال جدایی من از ترنتینو در این مقطع چیزی نزدیک به صفر است، اما بدون شک 

دوست دارم چالش های جدید را تجربه کنم و شاید در آینده، روزی به کشور شما بیایم 

و سرمربی تیم ملی والیبال تان شوم.

این روزها در ایران، مردم درگیر کرونا هستند و در قرنطینه به سر می برند. ظاهرا ایتالیا هم 
وضعیت خوبی ندارد و مسابقات لیگ والیبال هم تعطیل شده، وضعیت شما چگونه است؟ 
بله، اینجا هم تمام مردم درگیر این ویروس هستند و ورزش به طورکلی تعطیل شده است. 

فروشگاه ها در حالت نیمه تعطیل هستند و زندگی مردم مختل شده است. فعلا منتظریم 

ببینیم وضعیت چه می شود. درباره مسابقات والیبال هم باید بگویم فعلا مسابقات تعطیل 

است، اما شنیده ایم تلاش هایی برای برگزاری مسابقات انجام شده و می خواهند قهرمان 

معرفی شود، اما خبرهای دقیق تری دراین باره وجود ندارد.

وضعیت قراردادها چه می شود؟
تا جایی که من اطلاع دارم باشگاه ها تلاش می کنند ۳۰درصد از قراردادها را کم کنند، 

اما بازیکنان موافقت نکرده اند و تلاش ها دراین باره ادامه دارد. به هرحال باید شرایطی 

فراهم شود که منافع باشگاه ها و بازیکنان تامین شود و هیچ کدام ضرر نکنند.

لورنزتیگزینهسرمربیگریوالیبالایراندرگفتوگوبا»فرهیختگان«:اولویتمنکاردرباشگاهاست

پیشنهاد ایران را رد کردم چون عاشق ترنتینو هستم 

محمد آقایی فرد
  روزنامه نگار


